
25 171 Wijziging van de Wet op de
telecommunicatievoorzieningen in verband met
de invoering van het veilen van schaarse
frequenties voor systemen van digitale mobiele
telecommunicatie (veilen frequenties mobiele
telecommunicatie)

BRIEF VAN DE MINISTER VAN VERKEER EN WATERSTAAT

Aan de Voorzitter van de Eerste Kamer der Staten-Generaal

Den Haag, 21 augustus 1997

Zoals u bekend is de vaststelling van het verslag, in het kader van de

schriftelijke behandeling van bovengenoemd wetsvoorstel door de Eerste

Kamer, geagendeerd op 9 september 1997.

Ten behoeve van deze behandeling acht ik het zinvol u te informeren

over het volgende.

Eind juni ontving ik bijgaande brief van commissaris Van Miert van de

Europese Commissie. In deze brief verzoekt de heer Van Miert mij «de

beginselen van de nieuwe wet vooralsnog niet op de selectie van de DCS

1800-aanbieders toe te passen». Hij wijst daarbij op de mogelijkheid dat

bestaande of nieuwe vergunninghouders klachten zullen indienen. Omdat

hij verwacht dat dergelijke klachten onzekerheid introduceren, die

mogelijk nadelig voor de markt is, zou de heer Van Miert zien dat het

veilinginstrument alleen voor nieuwe markten wordt gehanteerd. Hij

verzoekt mij op ambtelijk niveau de diverse mogelijkheden te onder-

zoeken. Aan dit verzoek van de heer Van Miert wordt uiteraard voldaan.

De besprekingen zijn in juli reeds aangevangen.

Inmiddels, op 8 juli 1997, heeft Libertel inderdaad een klacht tegen de

Nederlandse Staat ingediend bij de Commissie. Bijgaand treft u ook

hiervan een afschrift aan. Libertel gaat daarbij in op drie hoofdpunten, te

weten de voorgestelde schaarstevergoeding, de voorgestelde uitsluiting

van Libertel en het voornemen om de frequenties die volgend jaar

vrijkomen (de 50 MHZ, zogenoemde NOZEMA-frequenties) pas te veilen

als ze daadwerkelijk vrijgekomen zijn.

De Commissie onderzoekt momenteel nog of zij deze klacht formeel in

behandeling zal nemen. In dat kader vindt momenteel op ambtelijk niveau

overleg met de Commissie plaats.

Tenslotte is ook door EnerTel een klacht bij de Commissie ingediend.

Een kopie van deze klacht is bijgevoegd. In zijn klacht dringt EnerTel er

met name op aan dat er geen vertraging optreedt in de vergunning-

verlening voor DCS 1800 gecombineerd met GSM.
De 3 bijlagen (waarvan 2 vertrouwelijk) zijn ter

inzage gelegd op het Centraal Informatiepunt

onder griffienr. 119318.7.
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De brief van commissaris Van Miert noch de klachten van Libertel en

EnerTel bevatten nieuwe argumenten die nog niet bij de voorbereiding of

de behandeling van het onderhavige, door de Tweede Kamer aanvaarde,

wetsvoorstel aan de orde zijn geweest.

EnerTel dringt juist als potentiële aanvrager aan op een snelle start van

de procedure, omdat vertraging altijd nadelig voor de nieuwkomers

uitpakt. Ik zie derhalve op dit moment geen redenen om niet voort te gaan

op de ingeslagen weg.

In mijn brieven aan u van 16, respectievelijk 23 juni 1997, heb ik, onder

vermelding van een aantal redenen, aangedrongen op een spoedige

behandeling van dit wetsvoorstel.

Het belang daarvan is, inmiddels nog dringender, aanwezig. Dienaan-

gaande vertrouw ik dan ook op uw medewerking.

Tenslotte verzoek ik u de bijgevoegde klachten van Libertel en EnerTel

vertrouwelijk te behandelen.

Een afschrift van deze brief wordt verzonden aan de Voorzitter van de

Tweede Kamer der Staten-Generaal.

De Minister van Verkeer en Waterstaat,

A. Jorritsma-Lebbink
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